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La emisiunea Lider Sportiv, de la Radio ProFM Galaţi, fostul căpitan de legendă al Oţelului,
Viorel Tănase, a declarat că îi înţelege pe suporterii care au rămas fideli echipei FC Oţelul
Galaţi, chiar dacă situaţia clubului pare disperată, iar în Galaţi se încearcă crearea unei echipe
cu acelaşi nume. Deşi pare greu de crezut la ora asta că echipa cu palmares, culori şi nume va
mai începe campionatul în Liga a II-a, “Tase” a precizat că el îşi doreşte ca acest lucru să se
întâmple. 

    
  

Viorel Tănase: “Fanii au rămas fideli echipei FC Oţelul Galaţi S.A. şi mi se pare normal. După
24 de ani alături de această echipă, cu rezultate importante şi trofee. Ei trebuie să fie însă
conştienţi şi realişti că situaţia lor este foarte-foarte grea la momentul acesta. După cum vedeţi
nici nu ştim dacă va începe campionatul în Liga a II-a. Vă spun sincer, eu îmi doresc să
înceapă, dar indiferent ce se va întâmpla noi trebuie să avem fotbal în Galaţi, să nu moară.”
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